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Először is szeretném kifejezni őszinte részvétemet Ulf Kristerssonnak, és 
köszönetet mondok Alexander De Croonak. Tegnap éjjel szörnyű terrortámadás 
történt Belgiumban, amely kapcsán szeretnék megemlékezni az áldozatokról, 
valamint elismerésemet kifejezni a belga elsődleges beavatkozó szervezetek 
kiváló munkájáért.  
  
Az Európai Parlamentben szintúgy részvétünket fejeztük ki a Franciaországban 
múlt héten meggyilkolt Dominique Bernard családjának és hozzátartozóinak. 
  
Az Izraelben, a Gázai övezetben és a tágabb Közel-Keleten kialakult helyzet 
mindannyiunkat mélységes aggodalommal tölt el. A helyi valóság rettenetes, 
tragikus és kétségbeejtő. 
  
A háború poklában mint mindig, most is ártatlanok élete forog kockán. 
Ártatlanok haltak meg, és sokszor nincs más választás, csak a kisebbik rossz. 
  
Október 7-én reggel az Izraelben nemzedékek óta tapasztalt legsúlyosabb, 
családokat célzó terrortámadás híre rázta meg a világot. A Hamász 
tömeggyilkosságot, emberrablást és nemi erőszakot követett el, mindezt 
kínzással, csonkítással, és a holttestek meggyalázásával kísérve. Erre nincs 
mentség. 
  
A Parlamentben szolidaritásunkat fejeztük ki az áldozatokkal, és hangsúlyoztuk, 
hogy a Hamász egy terrorista csoport, amely nem a palesztin nép jogos 
törekvéseit képviseli, és ami ennél is fontosabb, nem a világ muszlimjainak 
reményeit testesíti meg, sokkal inkább azok kioltója.  E különbségre továbbra is 
fel kell hívnunk a figyelmet, ahogy mindig is tettük. 
  
Unióként fontos, hogy szolidaritásunknak hangot adjunk, hogy ismételten 
elutasítsuk a terrorizmust, hogy segítsük közel 200 túsz szabadon bocsátását, és 
hogy hangsúlyozzuk, milyen fontos mindannyiunk számunkra, hogy Izrael 
miként reagál az őt ért támadásra. Hangsúlyoznunk kell, hogy továbbra is 
szükséges olyan megoldásokat keresnünk, amelyek kötelezettségeinkkel és a 
nemzetközi joggal összhangban enyhítik a Gázai övezetet érintő humanitárius 
következményeket. 
  



 

 

Az Európai Parlament a legnehezebb időkben is mindig a tisztességes és 
méltányos kétállami megoldás híve volt, és ez a jövőben is így lesz. Ezt nem 
szabad szem elől tévesztenünk. Mindig a fenntartható és tartós békére fogunk 
törekedni. Sajnálatos módon a Hamász terroristáinak aljas cselekedetei miatt ez 
a lehetőség még távolabbra került. 
  
A jelenlegi helyzetben a Gázai övezet rengeteg ember számára élhetetlenné vált. 
Európának továbbra is kiemelten kell kezelnie humanitárius kötelezettségeit. 
Folytatnunk kell a párbeszédet a palesztin nép törvényes képviselőivel és más 
regionális szereplőkkel, hogy enyhíthessük a feszültségeket a térségben. 
  
Unióként arra kell összpontosítanunk, hogy megőrizzük egységünket, és 
összetartsunk annak biztosítása érdekében, hogy a túszokat feltétel nélkül 
szabadon engedjék, hogy a terrorizmus felett ne lehessen szemet hunyni, hogy 
a humanitárius segítségnyújtás eljusson a rászorulókhoz, hogy a polgári 
személyek ne váljanak célponttá, és hogy fenntartsák a biztonságos útvonalakat, 
valamint humanitárius folyosókat hozzanak létre a Gázai övezeten belül. Ehhez 
fenn kell tartanunk a kapcsolatot a szomszédos országokkal, hogy segítsük őket 
az emberek és a segélyek elkerülhetetlen áramlásának kezelésében. E 
tekintetben Egyiptomnak, Jordániának és Libanonnak kulcsfontosságú szerepe 
van.  
  
Ezt a múlt heti izraeli látogatásom során is világossá tettem egyrészt 
megbeszéléseim, másrészt a Knesszet elnökével és az ország elnökével a 
nyilvánosság előtt tett nyilatkozataink alkalmával. 
  
A Parlament ezen irányvonalak mentén fogja holnap megvitatni a kérdést, és 
elfogadni állásfoglalását. Az állásfoglalás alapgondolatai azon a felhatalmazáson 
alapulnak, amelyet múlt heti izraeli látogatásomat megelőzően a 
képviselőcsoportoktól kaptam.    
  
Számíthatnak arra, hogy minden tőlünk telhetőt megteszünk, és biztos vagyok 
benne, hogy ezt a vitát a jövő heti csúcstalálkozón folytatni fogjuk. Remélem, 
hogy észrevételeink a találkozó következtetéseiben is visszaköszönnek majd. 
Fontos, hogy az emberek lássák a köztünk lévő egységet és összetartást.  
  
Köszönöm.  
  
 


